

《美国男子让3儿子站一排枪杀 被捕时还称“不会伤害任何人”》

美国俄亥俄州一名男子查德·多尔曼将3名年幼的儿子排成一排，随后用步枪将他们射杀。当地警方发布的视频显示，多尔曼行凶后十分平静，在被捕时还称“不会伤害任何人”。值得一提的是，在传讯现场，多尔曼情绪有些激动，在检察官宣读他的罪行时，流下眼泪。



美国男子让3儿子站一排枪杀 被捕时还称“不会伤害任何人”

A man from Ohio, Chad Doerman, has been accused of a horrific crime. He admitted to planning and carrying out the fatal shootings of his three young sons.

一名来自俄亥俄州的男子查德·多尔曼(Chad Doerman)被指控犯有可怕的罪行。他承认策划并实施了对他三个年幼儿的致命枪击。

Using a rifle, Doerman lined them up before executing them. He is also accused of injuring the boys' mother.

多尔曼用步枪将他们排成一排，然后处决他们。他还被指控伤害了男孩的母亲。

Doerman has been charged with aggravated murder and appeared in court for his arraignment. 多尔曼被指控犯有严重谋杀罪，并在法庭上接受传讯。

During the arraignment, the chief prosecutor described a heartbreaking detail - one of the boys attempted to escape into a nearby field, but Doerman pursued and brought him back home to kill him. 在传讯期间，首席检察官描述了一个令人心碎的细节——

其中一个男孩试图逃到附近的田野里，但多尔曼追赶并把他带回家杀死了他。

The deputies arrived at the scene and found the three boys, aged 3, 4, and 7, outside with gunshot wounds. 警察赶到现场，发现三名年龄分别为3岁、4岁和7岁的男孩在外面，身上都有枪伤。

Tragically, despite efforts to save them, the children died at the scene. Doerman was taken into custody without incident. 不幸的是，尽管努力抢救，孩子们还是当场死亡。杜尔曼被顺利羁押。

The motive behind these horrific shootings has not been disclosed by officials at this time. 这可怕的枪击事件背后的动机目前还没有被官方披露。

重点词汇

has been 已经

horrific 可怕的；令人震惊的；令人惊恐的；极差的；很不愉快的；极坏的

shootings 拍摄；枪击；枪杀；狩猎；shooting的复数

up before 在之前；出庭面对

He is 他是；是他是；他是什么；单数的

injuring 伤害，使受伤；损害，伤害；injure的现在分词

in court 在法庭上；出庭

arraignment 传讯；提审；提讯

heartbreaking 令人心碎的；使人悲痛的

one of ...之一